
Programmabegroting 2024 
Reacties van de fracties

Het college van burgemeester en wethouders heeft de Programma-
begroting 2024 aangeboden aan de gemeenteraad. De raadsfracties 
hebben een eerste schriftelijke reactie gegeven op de 
begroting (Algemene Beschouwingen). Op deze en 
volgende pagina’s staan de verkorte reacties. 
Door het Forum voor Democratie is geen 
gebruik gemaakt van de mogelijkheid  
om te reageren.

Op donderdag 9 november 2023, wordt de 
begroting besproken en vastgesteld door 
de gemeenteraad. Aanvang 14.00 uur. 

De belangrijkste investeringen 
In deze programmabegroting is in  
totaal voor ruim € 17 miljoen aan  
nieuwe investeringen opgenomen.   
Investeringen van € 100.000 en meer:

Herinrichting Voederheil (ophoging krediet)
€ 400.000

N605 voorbereidingskosten
€ 250.000

N605 uitvoeringskosten (uitvoering in 2027) 
€ 13.000.000 

Markt Uden aanpassen voet-fietspad
 € 190.000 

Centrumvisie herinrichting hoek 
Sacramentsweg-Galerij-Mondriaanplein

€ 1.075.000 

De Wijde Wereld - Uitbreiding 
Onderwijsruimte (ophoging krediet)

€ 974.000 

Pumptrack bevrijdingspark
 € 150.000 

Skatebaan bevrijdingspark
€ 350.000 

Verbreding fietspaden “kruis” in natuurgebied
De Maashorst (ophoging krediet)

 € 328.000 

De Wijde Wereld - Ruimte voor Kinderopvang
 € 438.000 

Opslagruimte Werf Uden
€ 145.000 

Emiel Jozephs

Jürgen Minten

De gemeente Maashorst is aan het bouwen!

Dat zien we aan het geld dat we de komende jaren uit gaan geven. 
Het leven is al duur genoeg, daarom kiezen we ervoor om de 
gemeentelijke belastingen niet verder te verhogen dan nodig is.  
We zien een financieel gezonde gemeente. Het huishoudboekje is voor 
de komende twee jaar op orde. 

Jong Maashorst ziet in de toekomst uitdagingen om de gemeente 
ook financieel gezond te blijven houden. Dat betekent dat we goed 
moeten kijken naar waar we het geld aan uitgeven. Jong Maashorst 
kan zich vinden in de keuzes die in de komende periode gemaakt 
worden.

Jong Maashorst ziet ’t!
• Volgend jaar eindelijk de skatebaan en pumptrack klaar!
• Meer geld voor jongerenwerk in de hele gemeente.
• Uitbreiding van extra onderwijsruimtes bij de Wijde Wereld!   
 #Wegmetdenoodlokalen! #Ruimtevoorkinderopvang.
• Uitbreiding onderwijsruimtes De Wizzert en de Vlasgaard   
 #Voldoenderuimtevooronderwijs.

• Verbreding van de fietspaden in natuurgebied De Maashorst.
• Laagdrempelige hulp en ondersteuning voor zorgvragen in 
 ieder dorp en wijk!
• De komst van hondenuitlaatvelden in Reek, Schaijk en Zeeland.
• Cultuuronderwijs op alle scholen! 
 #Kansengelijkheid #CircleofTalentExpress.
• Een complete AED-dekking in de gemeente 
 #meerAED-apparaten #Maashorsthartveilig!
• Extra budget voor goede ideeën van inwoners     
 #uitbreidingbudgetMaashorstfonds.
• Preventielessen en spreekuren op scholen     
 #InvestereninStichtingHALT.
• Geld voor de voorbereiding en uitvoering voor traject N605   
 #DoorstroomVolkel.
• Aanpassing van fiets- en voetpaden op de markt in Uden.
• Het Mondriaanplein in Uden wordt opgeknapt.
• Gemeentelijke dienstverlening verbeteren door extra scholing voor  
 onze ambtenaren.

Mooie plannen voor een toekomstbestendig Maashorst! 

Werk aan de winkel!

Deze bestuursperiode is bijna halverwege, toch lijkt het alsof we net 
begonnen zijn gezien het groot aantal beleidsstukken dat nog voor 
de jaarwisseling er door geperst moet worden.

Voor de CDA fractie betekent dit werk aan de winkel en 
verantwoordelijkheid nemen.

Immers Voor het CDA is verantwoordelijkheid geen bedrijf wat 
verlofdagen kent. Dus zowel bij populaire als ook bij impopulaire 
besluiten zal het CDA verantwoordelijkheid nemen. Wij denken 
hierbij in willekeurige volgorde aan:

• Veiligheid voor inwoners, maar zeker ook bestuurders.

• Afwerken dossier Red Sox.

• Menswaardige migratieopvang.

• Inclusie, iedereen kan meedoen.

• Voldoende (betaalbare)woningen in alle kernen.

• Faciliteren (sport)verenigingen, stichtingen en cultuurinstellingen.

• Gezonde leefomgeving, waarbij geluidsbeleving (F35)
 wordt meegenomen.

• Beter bereikbaarheid gemeentehuis.

• Oplossen verkeersknelpunten en goede fietspaden.

• Naar de geest van het uitdaagrecht werken, waarbij inwoners 
 de gemeente uitdagen initiatieven zelf uit te gaan voeren.

• OV naar alle kernen, waarbij overstap tijden haalbaar zijn.

• Realiseren van een waterstof tankstation, als mede tenminste 
 één laad hub.

• Wateroverlast tegen gaan door middel van 
 Stads en Dorps oases 2.0.

• Duidelijkheid geven over MFA Uden Zuid. 



Aan het werk!

Gemeente Maashorst is een financieel gezonde gemeente met een 
mooie ambitie. Voor veel gemeentelijke taken en ambities is geld 
gereserveerd. De organisatie is hard aan het werk en vacatures 
worden ingevuld. Er is geld voor de diverse plannen, aan het werk!

Voor de Dorpen koestert het verenigingsleven. Leefbaarheid bestaat 
uit krachtige kernen, burgers en ondernemers maar zeker ook uit 
krachtige verenigingen. Zij zorgen voor de identiteit en eigenheid van 
onze dorpen. Voor de Dorpen wil dat het college van B&W tempo 
maakt met de planontwikkeling en realisatie van o.a. Sport & Spel, 
Reek en de Red Sox, Uden. Voor de Dorpen is tevreden over de 
tijdelijke oplossing voor het bouwen van carnavalswagens in Schaijk. 
Tegelijkertijd vragen wij om een structurele oplossing.

Onze gemeente heeft ook hoge ambities op het gebied van 
aantrekkelijkheid en bereikbaarheid van de gemeente en de 6 kernen. 
Vorig jaar heeft Voor de Dorpen het college al opgeroepen te zorgen 

voor brede, veilige en goed onderhouden fietspaden. Dit jaar vragen 
wij met klem prioriteit te geven aan de fietspaden die het hoogst 
nodig om onderhoud vragen. Het onderhoud voor de paden langs 
de Zeelandsedreef tussen Schaijk en Zeeland bijvoorbeeld kan niet 
meer uitgesteld worden. Ook de fietspaden in de kernen vragen op 
verschillende plaatsen om aanpak zonder vertraging.

Minister de Jonge heeft een voorzet gegeven om ook kleinere kernen 
de mogelijkheid te bieden te kunnen bouwen. College; Pak deze 
mogelijkheid op en zorg voor versneld bouwen voor jongeren. Zo 
kunnen wij jongeren behouden voor de dorpen. Dat is in het belang 
van de leefbaarheid. Werk en denk ook zo veel mogelijk mee aan en 
met plaatselijke initiatieven op dit gebied.

Naast bovengenoemde punten zie wij graag aandacht voor: het 
verder ontwikkelen van bedrijventerreinen, bedrijven in eigen kern 
behouden en goed openbaar vervoer. 

€

Harmonisatie Jeugd-
en Jongerenwerk  .................................... € 120.000  
Sterke sociale basis in de wijken  ......... € 450.000  
Digitaal startportaal i.c.m. intranet  ..... € 200.000  
Ondersteunend budget ontwikkelingen 
wijkaccommodaties  .............................. € 30.000  
Verhogen bijdrage Udenfonds/ 
Maashorstfonds (2 jaar)  ....................... € 51.000  
Uitbreiding subsidierelaatie 
bureau HALT (2 jaar)  ............................. € 25.000  
Raadscommunicatieplan  ....................... € 63.000  
Aanpassen archiefkelder 
gemeentehuis ......................................... € 49.000  

Wijkaccommodaties begrotings-
tekorten 2024  ......................................... €  410.000 
Inplementatie nieuw cultuurbeleid  ....... € 235.000 
Transformatiebudget 
Sociaal Domein  ...................................... €  250.000 
Nationaal Programma Onderwijs  ......... €  766.000 
Transitie Plangebied 
Kastanjeweg Oost  ................................. € 155.000 
Lokale aanpak isolatie  .......................... € 260.000 
Klimaat- en 
energiebeleid (2 jaar) ............................. € 1.031.000 

Verder wordt er geld uitgetrokken voor onder andere:

Éénmalig > € 75.000    Meerjarig > € 25.000

Uitvoering geven aan 
centrumvisie ........................................... € 300.000  
Woningbouwregisseur  ........................... € 111.000 
Ondersteuning 2 lokale initiatieven 
zonneparken  .......................................... € 80.000 
Implementatie Omgevingwet  ............... € 100.000  
Harmoniseren en opstellen 
nieuw ruimtelijk beleid  .......................... € 100.000  
Ondersteuning startende 
ondernemers  .......................................... € 60.000  
Versterking arbeidsmarkt 
(realisatie hybride werken en leren)  ..... € 220.000  
Promotie Toerisme  ................................. € 68.000 

Volg Gemeente Maashorst op
X, Facebook, Instagram en Linkedin

Ben Maathuis 

Bas Keijzer

Samen brengen we Maashorst vooruit

De begroting voor 2024 is alweer de derde begroting van onze nieuwe 
gemeente Maashorst. De eerste twee jaren stonden grotendeels in 
het teken van kennismaken, harmoniseren van bestaand beleid én 
het treffen van voorbereidingen voor nieuw beleid om onze ambities 
voor de toekomst waar te kunnen maken. In deze begroting wordt 
nu al ingezet op de lange termijn. Denk bijvoorbeeld aan keuzes op 
het gebied van de energie- en warmtetransitie, ouderenbeleid en het 
aanleggen van meer groen.

Dit is het moment om durf en lef te tonen in de keuzes die we 
(moeten) maken voor de toekomst van onze gemeente! Hoe zien 
we het leven van onze kinderen en kleinkinderen voor ons in de 
toekomst? Wat ons betreft kijken we dan ook bij alle keuzes (en 
beleid die we maken) naar hoe deze hieraan positief bijdragen. 
Daarbij moeten we de huidige problematieken uiteraard niet uit het 
oog verliezen. Maar, vaak dragen oplossingen voor de korte 

termijn ook bij aan de lange termijn; denk bijvoorbeeld aan de gratis 
energiehulp voor inwoners met een laag inkomen, het vergroten van 
het gebruik van beschikbare minimaregelingen, het versneld mogelijk 
maken van (sociale) woningbouw voor alle doelgroepen of het 
beschikbaar stellen van landbouwgronden voor het ontwikkelen van 
klimaatbestendige gewassen via AgroProeftuin de Peel.

Door samen op te trekken, is gebleken dat er meer bereikt kan 
worden. Het is cruciaal dat we dit blijven doen want ‘alleen ga je 
misschien sneller, maar samen kom je verder!’. Helaas zien we de 
verdeeldheid toenemen in onze samenleving. Wij realiseren ons dat 
niet iedereen het met elkaar eens zal zijn, maar door met elkaar te 
kijken naar de overeenkomsten, in plaats van de verschillen, kunnen 
we wel iets voor elkaar krijgen en worden we er samen beter van. 

Samen brengen we Maashorst Vooruit! 



Programmabegroting 2024 - vervolg
Reacties van de fracties

Karin Francken

Ton Segers 

De voorliggende programmabegroting laat op een aantal punten 
ontwikkelingen zien waar wij eerder om hebben gevraagd. Zo zien 
wij dat er financiële middelen zijn gereserveerd voor de herinrichting 
van de hoek Sacramentsweg-Galerij-Mondriaanplein, een pumptrack 
en skatebaan in het Bevrijdingspark en aanpassing van het voet- 
en fietspad op de Markt. Dit komt het centrum van Uden zeker ten 
goede. Het is goed dat deze eerder gestelde doelen in beeld blijven, 
maar het is wat ons betreft nu wel écht zaak dat er daadwerkelijk 
met de uitvoering aan de slag wordt gegaan. Hetzelfde geldt voor de 
gelden die worden vrijgemaakt om het hybride leren en werken vorm 
te geven. Wij moedigen deze samenwerking tussen ondernemers, 
onderwijs en overheid van harte aan!

Tal van uitgaven zijn wat ons betreft verklaarbaar en passen bij 
de uitdagingen waar onze gemeente voor staat. De beschikbare 
capaciteit en financiële middelen worden ingezet om onder andere 

onderwijs, sociaal domein en wijkaccommodaties een extra impuls te 
geven terwijl gelijktijdig ruimte is voor nieuwe investeringen zoals een 
forse reservering voor de uitvoeringskosten van de N605.

Toch zien wij ook dat een aantal zaken, die eerder hoog op de 
politieke agenda hebben gestaan, langzaamaan op de achtergrond 
en soms zelfs uit beeld raken. Zo ontbreekt het nog altijd aan 
een passend evenemententerrein in Uden, zien we geen enkele 
ontwikkeling in het Sportpark en is er nog altijd geen nieuwe locatie 
gevonden voor honk- en softbalvereniging Red Sox.

Kortom, we zien dat er op diverse projecten en ontwikkelingen schot 
zit, zijn tevreden met de nieuwe ontwikkelingen maar willen ook zeker 
aandacht blijven vragen voor de reeds (lang) lopende zaken. Liever 
zien wij dat deze eerst worden afgerond, voordat er weer andere 
nieuwe doelen worden gesteld.

De gemeente Maashorst bestaat bijna 2 jaar en de begroting is dit 
jaar nog voller met positivisme dan voorgaande jaren. En voor wie 
het goed gaat is het ook een mooie gemeente, maar wij zien steeds 
meer mensen langs de kant staan. Mensen voor wie het allemaal niet 
zo positief is en voelt.

• Mensen die besodemieterd zijn door slechte bewindvoering.

• Mensen van wie hun kinderen geen woning kunnen vinden 
 omdat er al jaren te weinig betaalbaar gebouwd is.

• Mensen die de sociale cohesie zien wegvallen door de sloop van  
 wijken en het gebrek aan eerlijke spreiding van arbeidsmigranten  
 en statushouders.

• Mensen die zich in allerlei zogenaamde participatietrajecten door  
 de gemeente niet gehoord voelen.

• Mensen die geconfronteerd worden met asielopvang zonder enige  
 inspraak, en erger nog ook zonder enige duidelijkheid.

• Mensen die zien dat de gemeente zich drukker maakt over
 de stijging van de OZB voor koopwoningen dan de komende   
 huurverhoging van 5,7% voor huurders.

• Mensen die zien dat belangen van ondernemers als Jonkergouw 
 of van de Valk zwaarder wegen dan de belangen van de   
 omwonenden.

• Mensen voor wie armoede de realiteit is. Dan is de opmerking
 “we doen genoeg” echt niet voldoende.

Wij zien in deze begroting niet de oplossingen, noch de middelen,  
noch de ambitie om deze zaken serieus aan te pakken.

Omdat dat veel inwoners zo het vertrouwen in de politiek verliezen 
en niet meer gaan stemmen dienen wij als raad juist voor hen op te 
komen en daardoor langzaam hun vertrouwen te herstellen.

De SP heeft de afgelopen tijd vele voorstellen ingediend om zaken 
te verbeteren: stevige aanpak van armoede en schulden, verhogen 
sociaal minimum, échte inspraak, meer sociale woningbouw in plaats 
van sloop, betaalbare huren en evenwichtige wijken. Het is nu aan de 
andere partijen om te laten zien waar ze staan… 

Ruud Geerders

Beschouwingen programmabegroting 2024

Gewoon Uden kan zich voor het grootste gedeelte vinden in de 
voorliggende begroting voortvloeiende uit het bestuursakkoord. 
Er spelen momenteel echter heel andere zaken in onze gemeente. 
Noodopvang asielzoekers houdt de gemoederen meer bezig dan 
de begroting voor 2024. Los van het van der Valk verhaal speelt 
de herhuisvesting van Oekraïense vluchtelingen uit het voormalige 
politiebureau. Ik hoor of lees daar niets over. Ook hier horen wij weer 
niets van enige vorm van participatie met onze inwoners. 

PARTICIPATIE kan wat ons betreft uit de partijprogramma’s van 
de meeste partijen worden geschrapt. We laten zien dat wij zowel 
bestuurlijk als ambtelijk telkenmale ten toon spreiden dat wij niet 
willen en kunnen omgaan met BURGERPARTICIPATIE. Zes dorpen; 
één gemeente, samen denken, samen doen. We koesteren de kracht 
van onze inwoners. Er is veel ruimte voor een open dialoog met de 
samenleving. Holle kreten uit het bestuursakkoord. 

Een van de hoofd doelstellingen; de meest aantrekkelijke recreatief-
toeristische gemeente van Brabant te worden kan de eerste drie jaar 
op de schroothoop. We hebben tenslotte volgens dit college geen 
behoefte aan hotelcapaciteit. Ingesproken is er maar mondjesmaat 
over deze begroting. Kunst en co moet bezuinigen. Kan deze 
bezuiniging niet worden gedekt uit de verkoop van onze Udense 
kunstcollectie? Daar zaten toch enkele waardevolle stukken tussen? 
Verder zijn er in het Udense verleden bijna structureel gelden (tonnen) 
gereserveerd en uitgegeven voor het project “smartcity”, weinig of 
niets van terug gezien. Waar zijn deze gelden gebleven? 

Verder zie ik in deze begroting en andere stukken niets over de 
bekostiging van de extreme beveiliging in en rond het gemeentehuis 
vanaf begin juli. Hoe hoog zijn deze kosten inmiddels? Moet de 
Maashorstsebelastingbetaler hier voor opdraaien of zijn deze kosten 
te verhalen? Gewoon Uden hoopt verder op de snelle aanstelling van 
een burgemeester met de capaciteit van Paul Rüpp. 



Harry van Tiel

Cock de Jong

De Begroting voor 2024 is een gezonde begroting met hoge reserves 
en een hoog weerstandsvermogen. UdenPlusLanderd zet tijdens de 
algemene beschouwingen op 7 november 2023 de schijnwerper op:

1. Noodopvang van asielzoekers
UdenPlusLanderd zet zich in voor een beleid waarbij de opvang wordt 
verspreid over de 6 kernen.
2. Gezondheidscentrum in het voormalige gemeentehuis in Zeeland
De hulpvraag neemt drastisch toe onder meer omdat het aantal 
ouderen verdubbeld en de handen aan het bed worden snel minder. 
Een werkgroep van UdenPlusLanderd is over het Gezondheidscentrum 
– na veel positieve reacties - druk in overleg met de stakeholders en 
de gemeente.
3. Faciliteren betaalde inzet van ouderen
UdenPlusLanderd is van mening dat met betaalde inzet van ouderen 
voor kennis en vaardigheden veel gezondheidswinst kan worden 
geboekt, mede omdat sociale eenzaamheid sterk wordt verkleind.
4. Verplaatsing speelgelegenheid Kindcentrum De Morgenzon
In Zeeland streeft UdenPlusLanderd naar verplaatsing van de 
speelgelegenheid voor het Kindcentrum De Morgenzon naar achter 

het gebouw, op dit moment het parkeerterrein van het personeel. 
De Raad heeft eerder dit jaar onze motie daar over unaniem 
aangenomen.
5. 2e supermarkt voor Zeeland
Bij de Aldi Reek vindt een koopstromen-onderzoek plaats. In dat 
kader brengen wij in discussie een 2e supermarkt voor Zeeland.
6. Pré-mantelzorgwoningen
Het verruimen van het beleid om pré-mantelzorgwoningen te kunnen 
bouwen, is een onderwerp dat UdenPlusLanderd bij voortduring 
heeft aangekaart. Wij vinden dat er nu dient te worden besloten tot 
daadwerkelijke verruiming van het beleid.
7. Een veilig natuurgebied De Maashorst
UdenPlusLanderd heeft kritiek op en zorgen over de ontwikkelingen in 
natuurgebied De Maashorst. Het natuurgebied dient er primair voor 
de (in deze omgeving wonende) mensen te zijn, opdat zij stressloos 
van de natuur kunnen genieten.
8. UdenPlusLanderd steunt de landbouwsector
Wij willen de landbouwsector een hart onder de riem steken. 
Begeleiding, hulp en informatie bij bedrijfsverandering, sanering of 
uitkoop dient door de gemeente Maashorst te worden gefaciliteerd. 
Het betreft vaak familiebedrijven die onder grote druk staan. 

De ambities van de gemeente Maashorst zijn hoog. Het realiseren 
ervan is vooral afhankelijk van de organisatorische en financiële 
mogelijkheden die er zijn. De capaciteit binnen de organisatie is 
helaas nog steeds niet op orde. Vorig jaar gaf PRO al aan zich hier 
zorgen over te maken.

Financieel staat de gemeente er gelukkig wel goed voor. Op dit 
moment hebben we een goed gevulde spaarpot.

Een sterke sociale basis
In de programmabegroting neemt een ‘Sterke sociale basis in de 
wijken’ een belangrijke plaats in. PRO is voor het dicht bij huis bieden 
van hulp aan degenen die dat nodig hebben. Ontmoetingscentra 
spelen hierbij een belangrijke rol. PRO vindt dat er goed gekeken 
moet worden naar de specifieke situatie en behoeften in een kern  
of wijk. Daar mag wat ons betreft meer in worden geïnvesteerd.

Participatie
Op het gebied van participatie zijn stappen gemaakt met de 
zogenaamde ‘kernen CV’s’. Nu komt het wat PRO betreft aan op het 
blijven betrekken van zoveel mogelijk inwoners bij de uitvoering van 

het toekomstige participatiebeleid. Er mag meer aandacht zijn voor 
nieuwe (digitale) vormen van participatie en communicatie hierover.

Dienstverlening
De dienstverlening van de gemeente kan beter. De telefonische 
bereikbaarheid en een tijdige afhandeling van vragen laten nog te 
vaak te wensen over.

Klimaat en energie
PRO staat achter de investeringen voor de uitvoering van het klimaat- 
en energiebeleid. Wat ons betreft mag dit sneller en met meer 
aandacht voor innovaties en de opslag van energie. De warmtevisie 
verdient wat ons betreft snel meer aandacht.

Natuur en gezondheid
PRO vindt dat, naast bouwen en wonen, ook natuur en gezondheid 
een belangrijke plaats mogen innemen in de nieuwe omgevingsvisie. 
Bij de behandeling hiervan zal dit onze bijzondere aandacht hebben.

Tijdens onze Algemene Beschouwingen op 9 november gaan wij nog 
dieper op verschillende zaken in.

Genoveef Lukassens

GroenLinks ziet een financieel positieve begroting voor 2024 en 2025. 
De intentie in het programma laat een grote sociale betrokkenheid 
zien, en we zijn blij met de Global Goals als uitgangspunt.

We zijn tevreden met de stappen die zijn gezet om vluchtelingen op 
te vangen in Uden.

Liever hadden we al andere plannen willen zien zodat Van der Valk 
zijn huidige functie had behouden. Er zullen nu al plannen moeten 
worden gemaakt om opvang na deze 3 jaar elders in Maashorst te 
kunnen realiseren.

De afgelopen 2 jaar heeft veel in het teken gestaan van het 
samenvoegen van beleid van beide voormalige gemeenten. We zien 
nog te ontwikkelen beleid op de plank liggen wat is doorgeschoven 
door Uden en Landerd, maar waar zorgvuldigheid geboden blijft.
In 2024 gaan we de meerwaarde van Maashorst tonen en aan de slag 
met bouwen; ‘letterlijk en figuurlijk’.

Naast zorgvuldigheid houden we het college scherp op de volgende 
punten:

• De dienstverlening in de kernen en wijken verder klantvriendelijk  
 maken.
• Gezond & goed (zorg)beleid voor jong en oud.
• Collectieve energie-opwekking van en voor onze inwoners.
• Leerlingenvervoer dat rekening houdt met kinderen en ouders.
• De bereikbaarheid van alle kernen verbeteren.
• In alle kernen deelauto’s en deelauto’s bij nieuwbouwprojecten.
• Goede fietsverbindingen lokaal, maar óók regionaal.
• Kwalitatief goed & snel openbaar vervoer, maar ook voldoende  
 carpoolplaatsen.
• Zorgen dat zoveel mogelijk inwoners kunnen meepraten voordat  
 nieuwe projecten daadwerkelijk worden ontwikkeld.
• Circulaire sociale woningbouw en -woningbouwprojecten.
• Alternatieve sociale woningbouw toestaan en actief ondersteunen.
• Inzetten op een gezonde agrarische economie met alternatieven  
 voor de bio industrie.
• Schone lucht akkoord veel vaker ter hand nemen.
• Natuurgebied De Maashorst gezond, met voldoende groene BOA’s.

We blijven kritisch!
Maar ‘Samen bouwen we Maashorst’ 




